
Referat af møde i Vejlauget d. 15.11.2023 

Tilstede: Lea Hansen – Taco Boss – Dorthe Nielsen 

Vi var samlet grundet store problemer på vores veje.  

Der har igen regnet meget, så derfor meget store huller på vejene. 

Vi har igen kontaktet Jørgen Andersen, som har på bedste vis 
udbedret hullerne. Har kørt flere gange – han har også prøvet at 
reducere de høje kanter der er blevet flere steder. 

Vi vil selvfølgelig blive ved med at få de store huller på vejene, især 
med den mængde regn der kommer for Nden. 

Vi kan KUN anbefale at nedsæQe hasNgheden på vejene, det vil 
hjælpe en smule. 

Vi arbejder videre med mulige løsninger, som i kan høre om på 
næste Generalforsamling i 2024. 

      

  


